

7Days 6Nights Cingjing & Jiaoxi Hot Spring Leisure Tour

Taipei, Nantou, Taichung, Yilan

Tour Code: TWN-ANA6+1-SIC



HIGHLIGHTS

★FREE "Taipei MRT One-Day-Pass"

Taipei

- *Shifen Old Street
- *Taipei 101 Building
- *Ningxia Night Market
- *Addiction Aquatic Development (AAD)

Taichung

- *Mitsui OUTLET PARK
- * Fengjia Night Market

Nantou

- * Cingjing – Green Green Grassland
- * High Tea in Minsu
- * Cingjing Minsu

Yilan

- *Deluxe Lobster Hot Pot
- *Hot Spring Hotel

Seat-in-Coach DEPARTURE

Min 6 to Depart

2022 Dec 04、11、18、25

2023 Jan 01、08、15、29

Feb 05、12、19、26

Mar 05、12、19、26

Day 1 Arrival in Taipei

Assemble at airport for your flight to Taiwan. Upon arrival, transfer to check in hotel. You can visit Night Market in Taipei by yourself.

Hotel: Aloft Taipei Beitou or similar

Day 2 Taipei / Taichung

(B: Hotel / L: X / D: X)

After breakfast, coach to **Chiang Kai-shek Memorial Hall**, it's been built for memories president Chiang Kai-shek. The building was designed by Chinese palace style, it is magnificent and stately. Next, to the **Addiction Aquatic Development (AAD)**, a clean and stylish Japanese fish market. Seafood living from all over the world, there is a valet cooking service on site, a variety of seafood delicacies can be selected. Next proceed to **Mitsui Outlet Park**, you can find 200 shops which not only selling internationally famous brand from different countries, but also delicate foods and drink. May try to ride the one-and-only **waterfront Ferris wheel which is the landmark of Taichung harbor at own expense**. Tonight, visit **Fengjia Night Market**. Fun, easy to buy, good to shop, and so much multi-cuisine.

Hotel: Hotel Reve Taichung or similar

Day 3 Taichung / Nantou

(B: Hotel / L: Flavor meal / D: B&B Dinner)

Today proceed to Nantou **Cingjing – Green Green Grassland**.

It is an open pasture for sheep, cattle and other livestock to roam and graze freely. The sheep castle on the Cingjing grassland is most famous for "sheep-shearing show". Visitors can see and interact with animals at close range. Later, enjoy exquisite afternoon tea on the open-air café in Minsu, enjoy the vast mountain scenery in the distance, and watch the Baiyun play through the green hills. **Staying at Cingjing Mingqin Villa B&B** tonight, a cozy environment with fresh air surrounding the mountain make your body and mind rest. Stargazing if weather permit.

Hotel: Ming Ging Minsu or similar

Day 4 Nantou / Yilan

(B: Hotel / L: Dumpling Cuisine / D: Deluxe Lobster Hot Pot)

Proceed to **Yilan**. via Taipei make a trip to the **Aboriginal product center** and **Lingzhi Tea Center**. Later, head to Yilan via Hsueshan Tunnel. **Jiaoxi township** is the hot spring distribution center. Tonight, stay overnight in **Hot Spring Hotel** enjoy a relaxing hot spring bath also try the delicious & famous **Deluxe Lobster Hot Pot**.

Hotel: Sun Spring Resort or similar

Day 5 Yilan / Taipei

(B: Hotel / L: X / D: X)

Today we will head to **Shifen Old Street**. You can set up **sky lanterns at your own expense**.

Next proceed to **Taipei 101 Building**, it is the largest engineering project in the history of the domestic construction industry. ***You can take the high-speed elevator to the observatory on the 89th floor and overlooking the whole city of Taipei at own expenses**. Next stop to **Tianlu Exhibition Center**. Then go to the **pineapple cake house**. At **Ningxia Night Market**, there are all kinds of traditional Taiwanese traditional snacks. Ningxia Night Market is a first-class theater in the famous food street.

Hotel: Aloft Taipei Beitou or similar

Day 6 Taipei

(B: Hotel / L: X / D: X)

Free at own shopping at Taipei. Will give **FREE "Taipei MRT one day pass"**, take the MRT explore Taipei city on your own.

Hotel: Aloft Taipei Beitou or similar

Day 7 Taipei / Singapore

Free for last minute shopping before transfer to airport for your flight back home.

Remarks:

*Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

*In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the Chinese version itinerary.

*Shopping: Lingzhi specialty centre / Pearl culture centre / Aboriginal product center / Tienlu Gallery

WTStravel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY AWARD A member of: NTAI

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg

7天6晚 清境民宿、礁溪温泉悠闲游

台北、南投、台中、宜兰

Tour Code: TWN-ANA6+1-SIC



行程特色

台北

- *平溪十分老街
- *台北 101
- *宁夏夜市
- *上引水产

台中

- *三井 OUTLET PARK
- *逢甲夜市

南投

- *青青草原
- *民宿下午茶
- *清境民宿

宜兰

- *三燻本家龙虾海陆火锅
- *入住温泉酒店

★赠送台北捷运一日卡

拼团出发日期 - 六人成行

2022	12月 04、11、18、25
2023	01月 01、08、15、29
	02月 05、12、19、26
	03月 05、12、19、26

第一天 抵达台北

今天搭乘飞机前往宝岛台湾，抵达后专人接机前往入住酒店，客人可自由活动附近景点或夜市。

酒店：北投雅乐轩饭店或同级

第二天 台北 / 台中

(早：酒店 / 午：上引水产自理 / 晚：夜市自理)

早餐后，前往**中正纪念馆**，是为追念先总统蒋公而建造的纪念馆，古色古香的中国宫殿式建筑，庄严宏伟。然后是参观**珍珠养殖展览馆**。之后前往上引水产中心，干净又时尚的新型态日式鱼市场。现场有代客烹调服务，多种海鲜美食可以选择，享受美味的海鲜料理。再来前往**台中三井 outlet Park**，是台湾首座海港型购物商城，汇聚 200 多家知名品牌店铺及美食餐厅，**可自费搭乘地标~台中之星摩天轮**，饱览台中港优美景致。晚上到**逢甲夜市**，全台湾最大且著名的观光夜市，美味小吃相当多样，手机、饰品、衣物等价格实惠。

酒店：台中威汀、文华道酒店或同级

第三天 台中 / 南投

(早：酒店 / 午：滇缅风味餐 / 晚：民宿套餐)

早餐后酒店出发，前往**南投清境-青青草原**绵羊城堡，青青草原是清境农场人气最旺的景点，其中以「羊咩咩脱衣秀」最富盛名。位于清境农场内的绵羊城堡坐落在绵延不尽的青青草原上，羊群不时穿梭其中，享有「雾上桃源」之称。

前往**民宿**享用精致下午茶&入住**清境民宿**，在露天咖啡座上享用精致下午茶，欣赏远方广袤的山景，看白云戏逐青山。今晚入住清境民宿，舒适的环境与山上清新的空气，让身心好好休息。夜晚可视天候状况观星。

酒店：明琴清境民宿或同级

第四天 南投 / 宜兰

(早：酒店 / 午：小笼包餐 / 晚：礁溪三燻本家海陆龙虾锅)

今天将前往**宜兰**，途经台北前往**山地特产及灵芝茶艺馆**，了解养生及健康的秘密。之后经雪山隧道前往**礁溪入住温泉饭店**，享用房间内及户外的温泉设施**(请自备泳衣及泳帽)**，礁溪温泉富含矿物质，洗后光滑细致不黏腻。晚餐享用**晶泉丰旅-三燻本家龙虾海陆火锅**，严选宜兰在地海鲜，及兰阳地区特有温泉蔬菜，所制成顶级豪华锅物。

酒店：礁溪山泉饭店或同级

第五天 宜兰 / 台北

(早：酒店 / 午：老街自理 / 晚：夜市自理)

早餐后途经雪山隧道，前往**平溪十分老街**，**可自费放天灯**。然后前往台北地标-101大楼，是国内建筑界有史以来最大的工程项目，也是台北最显眼的地标性建筑。**※可以自费登 89 楼的观景台**，拥有全方位绝佳的观景视野，俯瞰整个台北市感受高空美景。下一站我们前往**天禄展示中心**，去一探中国风水的奥秘。随后前往**凤梨酥饼家-凤梨酥**是旅客来台最爱的伴手礼之一，在这里可以选购多样美味的台湾伴手礼，晚上到**宁夏夜市**，

规模虽不大却被誉为台北最美味夜市，小吃充满浓浓的台湾味，香喷喷的卤肉饭和鸡肉饭、清甜鲜美的蚵仔煎和大肠蚵仔面线等，都让人忍不住食指大动，足以满足你刁钻的味蕾。

酒店：北投雅乐轩、西门意舍、洛碁中华或同级

第六天 台北

(早：酒店 / 午：自理 / 晚：自理)

早餐后，全天自由活动，将赠送台北捷运一日卡，可自行搭乘捷运到时下年轻人最爱的西门町商圈逛街。

酒店：北投雅乐轩、西门意舍、洛碁中华或同级

第七天 台北 / 新加坡

(早：酒店)

早餐后将前往桃园机场搭乘返回家园，带着甜蜜的回忆结束这趟愉快的台湾之旅。

备注：

*行程如有更动将以当地旅行社最后安排为准，恕不预先告知。

*如果中文和英文行程有不符之处，请以中文行程为准。

*购物站：灵芝茶艺馆/珍珠养殖展览馆/山地特产中心/天禄展示中心

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NTAI

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg